
Nu siktar 
slutspel!
Nu återstår bara fyra omgångar av 
1990 års allsvenska. Den första all
svenskan där seger ger tre poäng mot 
en poäng vid oavgjort. Detta faktum 
gör att det nu blivit mycket betydelse
fullt att vinna de viktiga matcherna. 
Särskilt nu när det drar ihop sig till 
slutstrid om de fyra slutspelplatserna.

vi mot
Vi har avgörandet om vi skall nå slutspel 
eller ej i våra egna händer. Missar vi 
slutspelet den 7 oktober har vi ingen 
annan än oss själva att skylla på.

Det har gått bra för oss sedan VM-
uppehållet. På hemmaplan har vi spelat 
en offensivt underhållande fotboll, som 
resulterat i många mål. Tyvärr har det 
blivit lite mindre av den varan då vi spelat 
som bortalag. Jag hoppas dock att vi ska 
kunna hitta på något bot även på denna 
brist.

Dagens match i Allsvenskan

Djurgårdens IF - Örebro SK
SÖNDAG 16 SEPTEMBER 1990 KL 18.00

Berka valde fotbollen före hockeyn
Kenneth Bergkvist - 22-årig lång och 
reslig mittback - har kommit till Djur
gårdens seniortrupp för att stanna.

-Jag tycker det har gått hyfsat hittills, 
säger den blonde mittbacksgiganten, 
som nu spelat två allsvenska serie
matcher, och som blivit en pålitlig sista 
utpost.

Kenneth kom till Djurgården som 
sexåring.

-Jag började spela fotboll för Djur
gården hemma i Hagsätra. Fram till jag 
var 13 år spelade jag både fotboll och 
hockey, men då valde jag fotbollen. Det 
har jag hittills aldrig ångrat, säger 
”Berka”, som han vanligtvis kallas av 
polarna i DIF-laget.

Det var inför den allsvenska co
mebacken 1988 som dåvarande träna
ren Tommy Söderberg lyfte upp den 
långe försvararen i A-truppen. Sedan dess 
har det mestadels blivit spel i reservlaget.

Debut på födelsedagen
-Min debut i allsvenskan skedde mot 
IFK Göteborg för 14 dagar sedan (vinst 
med 2-0 och ”Berka” en av de bästa på 
plan). Samma dag passade jag på att fylla 
22 år, så det var en härlig dag.

-Nu när man har fått spela i all
svenskan har man verkligen fått blodad 
tand till att försöka ta en ordinarie plats, 
säger ”Berka”, som vikarierat på ett ut
märkt sätt för Janne Andersson, då denne 
varit skadad.

-Jag hoppas att jag får spela även i 
kväll. Men det vet jag inte. Det är ju inte 
jag utan Lelle (Wass) som tar ut laget. 
Jag kan bara hoppas på att han är nöjd 
med vad jag har presterat så här långt.

Verklig djurgårdare 
Kenneth Bergkvist är en av de verkliga 
djurgårdarna i årets A-trupp. Han har 
precis som Anders Almgren, Krister 
Nordin, Putte Eklöf och Peter Mörk 
kommit den långa vägen från pojklaget, 
via juniorerna, upp till A-laget.

-När vi vann allsvenska ungdoms
serien för några år sedan var både An
ders Almgren och Krister Nordin med i 
laget. När vi vann junior-SM var även 
Putte och Mörk med.

-Så det är ingen risk att man känner 
sig bortkommen i det här gänget, skrat
tar Kenneth, vars kontrakt går ut den här 
säsongen.

-Får se om de vill ha 
mig kvar. Jag trivs i 
varje fall otroligt 
bra i Djurgården 
för närvarande, 
slutar 
dagens 
match
profil, 
Kenneth 
Bergkvist.

DAGENS DJURGÅRDSPROFIL

En match i taget
Trots att vi vet att vi har möjlighet att nå 
slutspelet är det dagens match mot Öre
bro som är den viktiga. Vi tar fortfarande 
en match i taget och nu är det ÖSK som 
gäller.

Även Örebro jagar en slutspelsplats. 
Dessutom har de revansch att fordra 
efter vår 1-0-vinst då vi möttes i Örebro. 
Efter en viss tveksamhet har laget nu 
återigen funnit sitt spel, vilket innebär 
ett mycket starkt försvarsspel.

Vi måste spela på topp ikväll för att 
kunna passera deras backlinje!

Bred trupp
De senaste matcherna har visat på den 
bredd och skicklighet som finns i da
gens spelartrupp inom DIF. Flera nya, 
unga spelare har kommit fram och debu
terat under året. Jag tänker på spelare 
som Janne Andersson,
Kenneth Bergkvist, 
Anders Nilsson, Putte 
Eklöf och Patrick 
Luxenburg.

Som tränare måste 
man våga släppa fram 
unga och egna 
spelare. Det är en 
förutsättning för 
att lyckas under en 
lång serie.

Låt oss hoppas att 
vi kan fortsätta med 
den optimistiska och 
anfallsglada fotboll som 
vi hittills lyckats prestera 
under hösten på hemmaplan. Med vilja 
kan man nå långt - också på fotbollsplan!

Välkommen till kvällens match!

Lennart Wass



LANDSLAGENS BOLL-VÅR BOLL Djurgårdens IF
Laguppställning

Målvakter
1 Anders Almgren 

...... Kjell Frisk

Backar
...... Jan Andersson

4..... Kenneth Bergkvist 

...... Jonas Claesson

3 Stephan Kullberg

...... Lasse Lundborg

5 Leif Nilsson

2..... Glenn Schiller 

...... Anders Svensson

Mittfält
8 Ken Burwall

...... Patrik Eklöf

...... Jens Fjellström 

...... Patrik Hagman

7 Niklas Karlström

9 Thomas Lundmark

...... Patrik Luxenburg 

13.... Peter Mörk

6 Krister Nordin

...... Kefa Olsson

Forwards
10 Mikael Martinsson

12 Anders Nilsson

11 Peter Skoog



Örebro SK 
Lagupppställning

Målvakt
..... Anders Karlsson

Backar
..... Thomas Andersson

..... Sven Dahlkvist

..... Magnus Erlingmark

..... Tomas Karlén

..... Magnus Sköldmark

Mittfält
..... Per Blohm

..... Mikael Fahlén

..... Christer Fursth

..... Pär Millqvist

..... Peter Nilsson

..... Tommy Ståhl 

..... Lars Zetterlund

Dagens motståndarcoach Rolf Zetterlund

AV TORBJÖRN ALTHÉN

Fotboll är ett lagarbete
-Höststarten var ovanligt tuff för vår 
del. Många matcher i bl a Tipscupen på 
kort tid satte sina spår och gjorde att 
vi fick obalans i det fina spelet från i 
våras. Men med tanke på hur jämn 
allsvenskan varit, och alltfort är, så 
greps vi aldrig av panik, konstaterar 
Rolf Zetterlund, Örebros så fram
gångsrike tränare.

Alla lag måste förr eller senare drabbas 
av formsvackor; det kan inte gå som på 
räls i evighet - spelarna är ju individer av 
kött och blod, med känslor och humör - 
inga maskiner.

Och vem vet - Djurgården måste ju 
också tappa tempo någon gång, komma 
in i en liten svacka.

Fotboll ett lagarbete
För Rolf Zetterlund är fotboll ett lagar
bete - alltifrån spelarna på plan till tränare 
och ledare. Tränaren kan se problemen 
och söka visa på lösningar, men ”til sy
vende och sidst” är det spelarna som 
måste göra jobbet.

-I Örebro SK har vi haft tur med spe
lare som förstår och klarar detta. De 
ställer upp och gör sitt jobb bra i såväl 
medgång som motgång. Och vi har också 
många unga spelare som kan ta sitt an
svar om det skulle behövas. Reserv- och 

juniorlaget sköts av en ”gammal” 
djurgårdare, Arne Skotte, så något fel på 
kvaliteten där är det då inte.

-Arne och jag har ofta träffar då vi 
diskuterar och utvärderar spel såväl som 
spelare. Så rädda för att plocka in nya, 
unga och oprövade spelare är vi inte.

Höga publiksiffror
Under lång tid har nu Örebro haft god 
publiktillströmning på Eyravallen.

Vad gör ni som lockar så mycket 
publik?

-Det är nog framgången som i första 
hand lockar publiken till våra matcher. 
Sen är det också viktigt att förhållandena 
kring våra matcher är positiva. Fotbolls- 
publiken består till stor del av vane
människor som vet och förstår vad de vill 
ha. De måste uppskatta sin hemmaarena 
och trivsel och trevnad måste finnas där.

-Och jag kan förstå att ni i Djurgår
den har pro
blem 
med 
just detta.

-Er pu
blik trivs nog 
inte riktigt på

Forts på
nästa sida!

Forwards
Jörgen Dunberg

Lennart Sjögren

Dagens domare
Per-Olof Ståhl, 
Norrköping

Linjemän
Sten Johanzon, Finspång
Kenneth Petersson, Norrköping



Rolf Zetterlund
- motståndarcoach, forts från föregående sida:

Kommande matcher
19 sep Fram Reykjavik-Djurgårdens IF
22 sep Örgryte IS-Djurgårdens IF
29 sep IFK Norrköping-Djurgårdens IF

3 okt Djurgårdens IF-Fram Reykjavik
7 okt Djurgårdens IF-Malmö FF

Nästa hemmamatch:
DIF - Fram Reykjavik
Onsdag 3 okt kl 19.00

Råsunda. Hjärtat finns inte riktigt där, 
det är Stadion som gäller; för många är 
nog och förblir Råsunda ett provisorium. 
Jag minns själv under min tid i AIK hur 
publiken svek oss under Råsundas om
byggnad.

DIF imponerar
Vad säger Du så här långt om all
svenskan och Djurgården?

-Djurgården har imponerat stort på 
mig under hösten. Men man ska vara 
medveten om att höstframgången säkert 
har kostat mycken möda och hårt arbe
te. Förr eller senare kommer en reak
tion. Spelarnas ansvar för varandra är 
imponerande - alla jobbar för laget, de 
vet sina ansvarsområden på plan.

-En spelare som jag visste skulle 
lyckas hos er är Thomas Lundmark Och 
jag är uppriktigt förvånad över att AIK 
inte tog honom tillbaka. Men det är ju 
bara att gratulera DIF till det fina förvär

vet. Thomas är inte bara en kämpe, utan 
också en osedvanligt begåvad fotbolls
spelare. Jag känner så väl igen Thomas 
från storformen i AIK.

Fler spelare som imponerat på 
Dig?

-Micke Martinsson, som jag under 
långtid följt på nära håll. Han är en snabb 
och tekniskt skicklig spelare med stor 
arbetskapacitet. De gamla ”rävarna” 
Stephan Kullberg och Glenn Schiller har 
också överraskat positivt. Sen vill jag 
framhålla Ken Burvall, som inte bara är 
tekniskt skicklig, utan också en kon
struktiv lagspelare som nästan alltid gör 
rätt på plan.

-Men vi i Örebro har också många 
framtidsmän. Jag vill inte framhålla nå
gon särskild spelare. Det överlämnar jag 
åt den kunniga Råsundapubliken att be
döma.

Varmt välkomna till Råsunda, Rolf 
Zetterlund och Örebro SK!


